
 

      

      

Protokoll 

Årsmöte Landsbygdsalliansen i Ulricehamn  

Tid: torsdag 22 mars kl 18:30-20:30 

Plats: Hotell Bogesund 

 

1. Mötets öppnande 

Tomas Jacov hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppet 

 

2. Val av ordförande för årsmötet 

Till ordförande valdes Sven-Olof Larsson 

 
3. Val av sekreterare för årsmötet 

Till sekreterare valdes Charlotte Hermansson Svensson 

 
4. Val av 2 st protokolljusterare tillika rösträknare  

Till justerare valdes Irwing Johansson och Fredrik Gotting 

 

5. Godkännande av dagordning 

Årsmötet godkände dagordningen 

 

6. Mötets behöriga utlysande 

Utlysningen godkändes 

 
7. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Tomas Jacov läste upp verksamhetsberättelsen. Presentation av de 

kostnadskrävande projekt som godkänts under året. Områden som föreningen 

fokuserat på under 2017 är besök hos flera utvecklingsgrupper, fiberutbyggnaden 

och grönyteskötsel. 

 

 



  

8. Godkännande av balans och resultaträkning 

Bengt Grindelid redovisade årets balans och resultaträkning och mötet godkände 

dessa dokument. 

 

9. Revisorernas berättelse 

Margaretha Persson läste upp revisionsberättelsen, revisorerna har inga 

anmärkningar och rekommenderar ansvarsfrihet för styrelsen för kommande 

verksamhetsår. Inga kommentarer från mötets deltagare. 

 

10. Beslut om ansvarsfrihet 

Mötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för kommande verksamhetsår.  
 

 

11. Förslag från styrelsen och motioner 

Bengt Grindelid tog upp styrelsens förslag om ändrad medlemsavgift för 2019. 

Förslaget innebär en höjning från nuvarande 300kr till 500kr. Mötet beslutade med 

mer än 2/3 av årsmötesrösterna att godkänna denna ändring.  

 

12. Verksamhetsplan 

Det förslag på verksamhetsplan 2016-2020 som antogs på årsmöte 2017 har ej 

reviderats av styrelsen under 2017 som beslutat och detta pga att kommunens 

handlingsplan för landsbygdsutveckling ej är fastställd ännu. Mötet beslutade att 

styrelsen under 2018 tar fram en reviderad utgåva. 

 

13. Fastställande av antalet ledamöter i styrelsen 

Det beslutades att fortsätta med 8 st ordinarie ledamöter, 2 st från respektive 4 

geografiska områden samt minst 4 st ersättare. 

  

14. Val av ordförande på 1 år 

Till ordförande för kommande verksamhetsår valdes Tomas Jacov på 1 år. 

 

15. Val av övriga ledamöter 

Hökerum   Åsunden 

Steen-Åke Larsson Nitta 1 år kvar Fredrik Gotting Grönahög 1 år kvar 

Vakant på 2år   Irwing Johansson Gällstad omval 2 år 

 

Ätradalen   Östra Redväg 

Bengt Grindelid  Blidsberg 1 år kvar Gösta Knutsson Kölingared 1 år kvar 

Margaretha Persson Trädet omval 2 år Gunilla Ideström Knätte omval 2 år 

 

 



 

 

Ersättare: 

Vakant  Kölingared 1 år 

 

Torbjörn Ottosson Blidsberg 1 år 

Månika Sager Tvärred 1 år 

Stig Fagersson  Trädet 1 år 

 

Styrelsen får i uppdrag att fylla vakansen för Hökerum och Kölingared. 

  

16. Val av revisorer på 1 år 

Omval av Anders Andersson och Tommy Johansson 

 

17. Val av valberedning 4 st på 1 år 

Fredrik Gotting 
Bengt Grindelid 
Steen-Åke Larsson 
Gösta Knutsson 
Sammankallande är Bengt Grindelid 

 

18. Val av representanter till HSSL 

Monica Sager 1 år kvar 

Steen Åke Larsson som ersättare på 1 år. 

 

19. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

20. Mötets avslutning 

Tomas Jacov avslutade genom att tacka ordförande. 

 

 

 

 
________________________  _________________________ 
Ordförande Sven-Olof Larsson     Sekreterare Charlotte H Svensson 
 

 
________________________  ________________________ 
Justerare Irwing Johansson  Justerare Fredrik Gotting 
  
   

 


